



مجلس مراجعة قواعد التوزيع
DISTRIBUTION CODE REVIEW PANEL

We certify that **Power Links international .Co l.l.c.**, P.O. Box. 64 P.C. 104 C.R. 1096934 has been registered with this panel for the following category/categories:

نشهد بأن شركة التواصل للطاقة العالمية ش.م.م ، ص.ب 64 ر.ب. 104 ، السجل التجاري 1096934 قد تم تسجيلها لدى المجلس في الدرجة/الدرجات التالية:

- C:** Work on 11kV O/H lines and U/G cables and construction of 11/0.415 kV substations.
- D:** Work on 415V L.T. lines extensions and building services and Wiring of Buildings having more than two floors.
- E:** Wiring of Building having two floors or less

- ج.:** أعمال تمديد الخطوط الهوائية و الكابلات الأرضية جهد 11ك.ف. و إنشاء المحطات الفرعية جهد 0.415/11 ك.ف.
- د:** أعمال تمديد خطوط التوزيع و خدمات المباني للجهد 415 ف وأعمال التوصيلات الكهربائية للمباني ذات أكثر من طابقين.
- هـ:** أعمال التوصيلات الكهربائية للمباني ذات الطابقين كحد أقصى.

Expiry Date: 18/07/2018

Notes:

- Application shall be submitted for renewal purpose six months before expiry date.
- DCRP must be informed immediately for any changes in technical staff of the organization.
- Registration on higher category covers the work of lower category/ categories.
- The renewed certificate is issued according to the first issued date.

رئيس مجلس مراجعة قواعد التوزيع
Chairman of Distribution Code Review Panel

تاريخ إنتهاء الشهادة: 2018/07/18م

ملاحظات:

- يجب أن يتم تقديم طلب التجديد قبل ستة أشهر من تاريخ إنتهاء الشهادة.
- يجب إخطار مجلس مراجعة قواعد التوزيع بأي تعديل يتم في العمالة الفنية في المؤسسة فوراً.
- التسجيل في الدرجة الأعلى يشمل أعمال الدرجة/ الدرجات الأقل.
- تمنح شهادة التجديد بناء على تاريخ التسجيل الأول.

Licensing Terms and Conditions:

The registered Contractor shall comply with the following:

- 1- Applicable Prevailing Omani Laws.
- 2- Distribution Code and its Amendments.
- 3- Health, Safety & Environment Rules for licensed companies.

Note: Distribution Code Review Panel has the full right to cancel or suspend this certificate in case of breaching the license terms and conditions or not complying with the requirement of the category registered for.

شروط الترخيص:

يجب على المقاول المسجل الإلتزام بما يلي:

- ١- القوانين العمانية سارية المفعول ذات الصلة.
- ٢- قواعد التوزيع و تعديلاتها.
- ٣- معايير الصحة والسلامة والبيئة لشركات الكهرباء المرخصة.

ملاحظة:

يحق لمجلس مراجعة قواعد التوزيع سحب / تعليق هذه الشهادة في حال تبين إخلال المقاول بأي من شروط الترخيص الواردة أعلاه أو عدم استيفاءه لاشتراطات الدرجة المسجل بها.